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ZAPISNIK

sa 10. posebne §ednice prvog redovnog (proljeonjeg) zasijedanja u 2015.
godini Skupttine Crne Gore 25. saziva, odr2ane 22, 23, 27. jula 2015. godine

Sednica je poOela 22. jula u 12 sati i 55 minuta.
Sednici je pred§edavao Ranko Krivokapie, predSednik Skup gtine, a jednim

dijelom, zbog sprijeoenosti pred§ednika, pred§edavali su, naizmjeniOno, mr Milutin
Simovid, dr Branko Radulovid i Suljo Mustafio, potpred§ednici SkupStine.

Pred§ednik Skupetine je podaetio da je ovo Sednica u redovnom zasijedanju
posvedena premijerskom satu i poslaniokim pitanjima i obavijestio da je dnevni red
§ednice

PREMIJERSKI SAT I POSLANIOKA PITANJA.

U okviru premijerskog sata pitanja pred§edniku Vlade postavili su:

1.Poslanik TARZAN MILOSEVIO, u ime Kluba poslanika Demokratske partije
socijalista:

Kojom dinamikom napreduju pripremni radovi i kakvi su dosadaSnji efekti u
ovoj fazi izgradnje auto-puts?

MILO DUKANOVIC, predSednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je
komentarisao Tarzan MiloSeviO, a Milo DukanoviO, preclednik Vlade je odgovorio na
komentar.

2. Poslanik VELIZAR KALUDEROVIO, u ime Kluba samostalnih poslanika:
Koliko sredstava je do sada isplaaeno Acu Dukanoviou kao tu2iocu u sporu

protiv tu2ene dr2ave Crne Gore po pravosna2nim presudama Osnovnog suda u
Podgorici i ViSeg suda u Podgorici na ime naknade State - izmakle dobiti nastale
neispunjavanjem ugovornih obaveza dr2ave povodom kupoprodaje zemljiSta na
lokaciji objekta MUP-a Limenka u Podgorici; koliko Oe iznositi ukupna obaveza
dr2ave Crne Gore prema Acu Dukanoviou koja je dosudena pravosna2nom i
izvr§nom presudom ViSeg suds u Podgorici G2.br. 3455/14 od 30. 04. 2015.
godine, raounajudi dosudeni iznos naknade §tete, odnosno izmakle dobiti plus
zateznu kamatu, na teret kojih buthetskih sredstava oe ova obaveza biti ispladena i
da Ii de zbog ove vanredne obaveze biti nu2an rebalans Bud2eta za 2015. godinu;
da Ii je Vlada mijenjala svoj ZakljuOak od 25. 10. 2007. godine kojim je Vlada dais
saglasnost da se zemljiSte na lokaciji Limenke koje je bib o predmet kupoprodaje sa
Acom Dukanovieem mo2e otuciiti - prodati i, ako jeste, kada je odluoeno da se
odustane od prodaje zemiji§ta na ovoj lokaciji i sa kojom argumentacijom; ko je
personalno i sa Oijim ovlakenjem 12. 05. 2012. godine pismeno obavijestio kupca
zemljiSta Aca Dukanovioa da se neoe ispuniti ugovorom preuzeta obaveza
dislokacije objekta Limenka i oslobadanje ove lokacije, alma je data argumentacija
kupcu da u sudskom sporu doka2e da je kupoprodajni ugovor raskinut krivicom
dr2ave i da, po torn osnovu, ostvari pravo na vi .Semilionsku naknadu State - izmakle
dobiti, na teret dr2ave; da Ii ste kao predsjednik Vlade pokrenuli pitanje personalne
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odgovornosti prema onima koji su odgovorni ato je raskidom kupoprodajnog ugovora
sa Acorn Dukanovieem krivicom dr2ave, za dr2avu nastupila ateta od oko 10 miliona
eura, protiv kojih pojedinaca je postupak utvrclivanja odgovornosti pokrenut, kada
je pokrenut i u kojoj je sada fazi; ako nijeste pokretali pitanje konkretne odgovornosti
da li to znaei da svu krivicu za nastalu atetu po dr2avu, a u korist Aca Dukanoviea,
preuzimate Vi Nano i da Ii oete, u torn slueaju, slijedeai logiku preuzete odgovornosti,
podnjeti ostavku na funkciju predsjednika Vlade Crne Gore?

Odgovor tra .2i i u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIC, predaednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Velizar Kaluderovie, a Milo Dukanovio, preclaednik Vlade je odgovorio
na komentar. Proceduralnu intervenciju koristio je poslanik Velizar Kaluderovio radi
pojaenjenja stavova.

3. Poslanik BORISLAV BANOVIO, predaednik Kluba poslanika Socijaldemokratske
pa rtije:

Ulazimo u zavrani dio vremenskog okvira, koji je od strane NATO predviden za
odluku o prijemu Crne Gore u savez. Sa Vie adresa smo mogli out' posljednjih
mjeseci, od zvanienika NATO ili zemalja elanica, ohrabrujuoe ocjene o ispunjavanju
uslova, kao i predvidana u vezi sa samom odlukom. Takode i dodatna oeekivanja u
vezi sa veeom podrakom u javnosti. S druge strane, od strane dijela politiekih i drugih
aktera, koji smatraju da Crna Gora ne treba da bude dio Alijanse, akcenat se stavlja
upravo na ovaj prostor. Cini ml se prvenstveno eirenjem straha u javnosti od dvije
navodne opasnosti, koje bi pridru2ivanje izazvalo: jedna je prijetnja od ekstremista i
terorista na vjerskoj osnovi, bolje reeeno 1a2no manipulativno korikenje vjerske
osnove od strane ekstremista. A druga opasnost po njima bile bi atetne posledice u
odnosima sa nekim velikim zemljama, Rusijom, pa i Kinom. Mislim da su Vlada i drugi
dr2avni organi, politioki akteri, partije, NVO, mediji, ulo2ili odgovarajuoi napor u
unapredenju stanja i rezultata u oblastima u kojima smo bill u minusu. Da svakako
treba nastaviti sa konstruktivnim reformskim pristupom do same odluke all i nakon
nje. Kako u Vladi i Vi lieno vidite preostalih nekoliko mjeseci; Olme, kojim aktivnostima
ih treba ispuniti; i posebno na koji naein treba pristupiti razjaanjenju argumentacije
koju oponenti plasirajuy

MILO DUKANOVIC, predaednik Vlade odgovorio je na pitanje, odgovor je
komentarisao Borislav Banovie.

4. Poslanica DANUELA DANKA MARKOVIa, u irhe Kluba poslanika Socijalistioke
narodne partije:

Da Ii je Vlada Crne Gore zakljuoenjem Ugovora o davanju u dugoroeni zakup
lokaliteta ostrva Lastavica sa tvrciavom Mamula, ()patina Herceg Novi sa
kompanijom ORASCOM Development Holding AG, 3vajcarska, u potpunosti zaatitila
interes dr2ave Crne Gore?

MILO DUKANOVIO, predaednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je
komentarisala Danijela Danka Markovie, a Milo Dukanovie, predeednik Vlade je
odgovorio na komentar. Proceduralnu intervenciju koristila je poslanica Danijela
Danka Markovio radi pojaanjenja stavova.



3

Proceduralnu intervenciju oko obaveze da Vlada dostavlja lzvje giaje o
realizaciji ugovora Skupgiini Crne Gore koristio je mr Aleksandar Damjanovie.

5. Poslanik DARK° PAJOVIO, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crne Gore:
Koliko je crnogorskih iseljenika, koji se mogu smatrati poslovno uspje gnim u

medunarodnim okvirima, investiralo svoj kapital u Crnu Goru, o kolikoj sumi se radi,
koliko je novih radnih mjesta otvoreno takvim investicijama kao i u koje privredne
grane je taj novac ulo2en?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIC, pred gednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Darko Pajovia, a Milo Dukanovie, pred gednik Vlade je odgovorio na
komentar.

6. Poslanica LjERKA DRAGIOEVIO, u ime Kluba poslanika Albanskih partija
(FORCA, AA) HGI i LPCG:

Znate Ii gospodine predsjedniCe Vlade da se sprovodi tiha all agresivna
asimilacija Crne Gore?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIO, pred gednik Vlade odgovorio je na pitanje, odgovor je

komentarisala Ljerka DragiOevie.

7.Poslanik ALMER KALAO, pred gednik Kluba poslanika Bo'g rijaake stranke:
Na koji je nabin Vlada Crne Gore prepoznala poljoprivredu kao jedan od

generatora razvoja crnogorske ekonomije; mogu Ii crnogorski poljoprivrednici
raCunati na izda g niju finansijsku podr gku u narednom periodu, i da Ii je makar dio
tih sredstava obezbijeden?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIC, pred gednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Almer Kalao, a Milo Dukanovie, predgednik Vlade je odgovorio na
komentar.

Pred gednik Skup gtine je konstatovao da je zavr gen dio gednice koji se odnosi
na premijerski sat i odredio kraOu pauzu.

* * *
.ednica je prekinuta u 15 sati i 10 minuta, a nastavila u 15 sati i 30 minuta.

PoslaniOka pitanja postavili su:

Potpred6edniku Vlade za politiOki sistem, unutra§nju i vanjsku politiku

1. Poslanik MILUTIN DUKANOVIO
1) Da Ii se otkrilo ko su nalogodavci i Sta je bile namjera izvr genja kriviOnih

djela zloupotrebe sluthenog pololaja pri dodjeli jednokratne novOane pomod u
Centru za socijalni rad Pi Pljevlja?
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Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je DuSko Markovid, potpred§ednik Vlade

za politieki sistem, unutra§nju i vanjsku politiku, a Milutin Dukanovio je
komentarisao odgovor. Poslanici Tarzan MiloSevio i Milutin Dukanovid koristili su
proceduralnu intervenciju radi pojaSnjenja stavova.

2) Da Ii se politioki sistem u Crnoj Gori mo2e smatrati stabilnim imajuoi u vidu
einjenicu da joS nije implementirano izborno zakonodavstvo kao i da postoji
iskazano nepovjerenje da aktuelna vlast na kvalitetan naein mote da implementira
te zakone?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanioko pitanje dao je DuSko Markovie, potpred§ednik Vlade

za politieki sistem, unutraenju i vanjsku politiku, a Milutin Dukanovio je
komentarisao odgovor. Poslanik Milutin Dukanovio koristio je proceduralnu
intervenciju radi pojaSnjenja stavova.

2. Poslanik KOoA PAVLOVIC
Gospodine Markovidu, kada Oete prekinuti ovu farsu koja traje du2e od dva

mjeseca, a Wee se dokumenata o Aferi Telekom koji su prije pola godine pristigli iz
SAD, i koji se navodno joS uvijek prevode. Naime, kao to dobro znate gospodine
Markoviou, ja i predsjednik PZP gospodin Medojevio smo zatra2ili uvid u ta
dokumenta, taanije u engleske originale tih dokumenata, joa 13. maja 2015.
godine. I od tada, od tog na'Seg zahtjeva, traje sprdanje VDT-a sa poslanicima, sa
SkupStinom Crne Gore a time i sa dr2avom Crnom Gorom. Kao to vjerujem da ste
registrovali, ja sam 10. juna 2015. godine o torn neprimjerenom postupanju VDT-a
informisao Ambasadu SAD u Crnoj Gori i ambasadorku gospodu Ujehara. Dakle,
gospodine Markoviou, od Vas tra2im odgovor na pitanje: Kada Ce prestati ova farsa
koju izvodi VDT povodom mog zahtjeva za ostvarivanjem uvida u reeena dokumenta
oko Afere Telekom?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je DuSko Markovie, potpred§ednik Vlade

za politioki sistem, unutraSnju i vanjsku politiku, a Koea PavloviO je komentarisao
odgovor.

Potpred gedniku Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministru za
informaciono drugtvo i telekomunikacije

1. Poslanik VELIZAR KALUDEROVIC
Sta su od uvodenja steaaja u Duvanski kombinat Podgorica 25. 05. 2010.

godine do sada Vlada i resorna ministarstva konkretno preduzimali u cilju naplate
poreskog potra2ivanja od ovog privred nog dru'Stva koje je trenutku otvaranja steeaja
iznosilo oko 30 miliona eura, a sada je iznos tog potraiivanja blizu 40 miliona eura,
plus preko 6 miliona eura neplaaenih poreza i doprinosa na zarade. Da li je od
predstavnika dr2ave u Odboru povjerilaca DKP AD u steaaju tra2ena i dobijana
informacija o•ostvarivanju nivoa proizvodnje i finansijskim efektima poslovanja DKP



AD u steeaju od uvodenja stebaja do sada, da Ii su analizirani dobijeni podaci i
informacije, da Ii je vreena procjena moguanosti naplate potra2ivanja dr2ave,
odnosno razlozi neplaaanja poreskog duga ovog privrednog druetva, kao i kakvi su
zakljubci donoeeni nakon tih analiza; da Ii je zaetitinik imovinsko-pravnih interesa
Crne Gore u okviru svojih nadle2nosti preduzimao konkretne aktivnosti na zaetiti
interesa i imovine dr2ave u DKP AD u steeaju I, aka jeste, koje konkretne aktivnosti
je preduzeo i kakvi su efekti preduzetih aktivnosti; da lie predstavnik driave u
Odboru povjerilaca DKP AD u steeaju obavjestio Vladu i resorna ministarstva da je
steeajni upravnik ovog privrednog druetva izdao Potvrdu ad 12. 05. 2015. godine
kojom se tvrdi da je Zetagradnja . d.o.o. Podgorica kao kupac nepokretnosti DKP AD
u stebaju u cjelosti isplatila kupoprodajnu cijenu i da je dao saglasnost da Uprava
za nekretnine mo2e izvreiti uknji2bu prava svojine na nepokretnostima koje su bile
predmet kupoprodaje na Zetagradnji kao novog vlasnika i da Ii su, s tim u vezi,
provjereni podaci da lie Zetagradnja zaista uplatila svih 13,2 miliona eura na raeun
DKP AD u steeaju; kako Vlada i resorno ministarstvo vide naein, moguenost i
realnost naplate potra2ivanja dr2ave ad DKP AD u steaaju koja sada iznose preko
46 miliona eura kod sadaenjeg stanja stvari u koje je dovedeno ova privredno
druetvo?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je dr Vujica Lazovie, potpredeednik Vlade

za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar za informaciono druetvo i
telekomunikacije, a Velizar Kaluderovia je komentarisao odgovor.

2. Poslanik JANKO VUOINIC-
Kada oe Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte dostaviti skupetinskom

random tijelu-Komisiji za praoenje i kontrolu postupaka privatizacije dokumentaciju
u vezi privatizacije Instituta Simo Miloaevie iz Igala na kojoj neee biti oznake
povjerljivo da bi elanovi ovog skupetinskog radnog tijela mogli da imaju uvid u ovu
dokumentaciju i da bi se Komisija mogla baviti kontrolom postupka privatizacije
ovog vrlo znaeajnog privrednog preduzeoa koje va2i za najveoe banjsko leeiliete na
Mediteranu. Zbog aega je Savjet za privatizaciju proglasio tajnim postupak
privatizacije za trinaest preduzeea koja su predvidena planom privatizacije za 2015.
godinu eime je izmedu ostalog obesmieljena kontrolna funkcija Parlamenta. Da Ii je
ovaj postupak u skladu sa zakonom i Ustavom.

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je dr Vujica Lazovie, potpredeednik Vlade

za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar za informaciono druetvo i
telekomunikacije, a Janko Vuoinie je komentarisao odgovor.
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3. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIC
Ko je od olanova Savjeta za privatizaciju traZio da se stavi stepen tajnosti nad

podacima o privatizaciji dr2avnih kompanija koje su predmet privatizacije; na kojoj
sjednici je donesena takva odluka i da Ii su Olanovi Savjeta glasali o tome; na osnovu
kojeg zakona i kojih pravilnika takvu odluku mo2e potpisati sekretar Savjeta?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je dr Vujica Lazovie, potpredS • ednik Vlade

za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar za informaciono druatvo i
telekomunikacije, a mr Dritan Abazovio je komentarisao odgovor.

Potpred§edniku Vlade

1. Poslanica MARTA SCEPANOVIO
Koje mjere Vlada sprovodi ill planira da sprovede, kako bi se na sjeveru Crne

Gore pro'Sirila obrazovna ponuda u §kolama struOnog obrazovanja, a koje bi, u
krajnjem, doprinijelo ravnomjernom regionalnom razvoju?

Odgovor na poslanioko pitanje dao je Rafet Husovid, potpred§ednik Vlade, a
Marta 86epanovi5 je komentarisa la odgovor.

2. Poslanik MILAN KNEZEVIO
Kako oe se Vlada Crne Gore odrediti prema inicijativi o formiranju

prekograniene regije Sand2ak, Ciji dio bi bile crnogorske *Stine Pljevlja, Bijelo
Berane, Ro2aje, Pla y, Gusinje, Petnjica i Andrijevica; kako komentariS'ete
obrazIo2enje razloga pokretanja inicijative prema kome je prije referenduma za
nezavisnost predsjednik DPS-a Milo Dukanovie potpisao sporazum sa Vama, kao
predsjednikom Bo'SnjaCke straneke, u kojem se garantuje formiranje prekograniOne
regije Sand2ak; s obzirom da upori§te u Vaaoj inicijativi temeljite na sporazumu koji
ste potpisali sa premijerom Dukano y iOem, oCekujem da i crnogorskoj javnosti i meni
dostavite integralni tekst sporazuma.

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je Rafet Husovie, potprec gednik Vlade, a

Milan Kne2evid je kbmentarisao odgovor.

Ministru pravde:

1. Poslanik EMILO LABUDOVIC
Da Ii Ministarstvo pravde namjerava i u kojem roku da uspostavi pravni osnov

kojim bi i gradani Crne Gore koji su nastradali ill pretrpjeli ozbiljne tjelesne povrede
i psihieke trauma tokom agresije NATO - pakta na SRJ 1999. godine, stekli status
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2rtve nasilja i time priliku da, ill oni iii njihove porodice, budu pravedno i praviOno
obeSteeeni?

Odgovor trail i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniOko pitanje dao je Zoran Pa2in, ministar pravde, a Emilo

Labudovio je komentarisao odgovor.

2. Poslanica DANIJELA DANKA MARKOVIO
1) Koliko su pravosna2nih i izvrtnih predmeta u parnionom postupku, tzv.

male vrijednosti do 500 eura, imali Osnovni sudovi u Crnoj Gori, za svaki sud
pojedinaCno, na dan 31. 12. 2014. godine.

Odgovor trail i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je Zoran Pa2in, ministar pravde, a Danijela

Danka Markovio je komentarisala odgovor.
2) Koliko je podnijeto kriviOnih prijava protiv nepoznatih ueinioca za kriviOna

djela kod VISeg dr2avnogtu2i1a§tva u Podgorici i Bijelom Polju, za koja kriviona djela
i ko su podnosioci prijava?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniOko pitanje dao je Zoran Pa2in, ministar pravde, a Danijela

Danka Markovie je komentarisala odgovor.

3. Poslanik MILAN KNE2EVIO
Koji su motivi vaSeg odlaska u Brisel i informisanja genera la NATO-a o presudi

u sluaaju Zavala; koje ste konkretno informacije o ovom predmetu iz njeli u Briselu
i da Ii osjeoate odgovornost prema pravniekoj javnosti i uoesnicima u postupku
nakon ocjene advokata jednog od njih da je vaa postupak neprofesionalan i
nedobronamjeran; iznosili ste podatke i o sluCajevima Oije se sudsko rje§avanje
oOekuje u narednom periodu. 0 kojim se konkretno sluCajevima radii da Ii smatrate
da time krSite pravila etionosti i utioete na nezavisnost sudstva i prejudiciranje
presuda?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniako pitanje dao je Zoran Pa2in, ministar pravde, a Milan

Kne2eviO je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: I sad oeekujem od
Vas kao od politioara da mi saop'etite, prokomentari§ete navode predsjednika
Politiekog savjeta DPS-a Svetozara Marovioa i njegovog brata o 2rtvi, politiekom
projektu da su prineseni oltaru NATO integracija i u borbi usmjerenoj protiv njihove
porodice? Poslanik Milan Kne2evio koristio je dvije proceduralne intervencije radi
poja'Snjenja stavova.

Zoran Pa2in, ministar pravde odgovorio je na dopunsko pitanje.
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4. Poslanik SRDAN PER lo
Sta dete kao ministar pravde uainiti, u okviru svojih ovlakenja, kako bi

steaajni postupci bill efikasniji?
Odgovor na poslaniako pitanje dao je Zoran Pa2in, ministar pravde, a Srdan

Perla" je komentarisao odgovor.
* * *

Sednica je prekinuta u 18 sati i 30 minuta, a nastavljena eutradan (23. jula) u
10 sati i 10 minuta.

Predeedavajuoi mr Milutin Simovio je podSetio da se nastavlja sa pitanjima koja
su za ovu eednicu postavljena Zorici Kovaaevio ministarki rada i socijalnog staranja.

Ministarki rada i socijalnog staranja:

1. Poslanik GORAN TUPONjA
Da Ii ste mieljenja da u Ustavu Crne Gore treba biti definisano pravo na stan

kao pravo na zadovoljenje osnovnih 2ivotnih potreba?
Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniako pitanje dala je Zorica Kovaeevid, ministarka rada i

socijalnog staranja, a Goran Tuponja je komentarisao odgovor.

2. Poslanik KOOA PAVLOVIO
Javnost je Oula Vaee nedavno obeeanje da dete prekinuti praksu kupovine

glasova koja je sprovodena preko centara za socijalni rad, i da Oete sprijeaiti
zloupotrebu bud2etskih sredstava namijenjenih za tzv. jednokratne pomod. Moram
primijetiti da veal dio javnosti, ukljuaujuoi mene samoga, ne vjeruje da Oete zaista
ostvariti ovo vaee obeeanje. Mo2ete Ii meni i crnogorskoj javnosti makar pokazati da
to zaista namjeravate da pokueate? Poka2ite Vaeu iskrenu namjeru tako to oete
zatra2iti policijsku istragu u Centru za socijalni rad u Plavu, i to oete provjeriti
poslovanje direktorice tog Centra, Branke Dukie, koja je po dokazima koje sam ja
prikupio glavni terenski akter tog kriminala. Nakon to zatra2ite kriminalistiaku
istragu, ja sam spreman da policijskim organima stavim na uvid dokaze koje sam
prikupio. Napominjem da se radi o materijalnim dokazima koji upuouju na osnovanu
sumnju o dosadaenjim izbornim mahinacijama pomenute direktorice Dukie, kao i o
novom mehanizmu transfera bud2etskog novca kojim se priprema nova kupovina
glasova. Radi se, takocle, o materijalnim dokazima koji ukazuju na dvostruko
finansijsko knjigovodstvo Centra za socijalni rad u Plavu, koje je po svim saznanjima
radeno u saglasju sa ministrom Numanovieem. Radi se o materijalnim dokazima
koji ukazuju na nezakonito bogadenje direktorice Dukie. I konaano, a mo2da i
najstraenije od svega, radi se o einjenicama koje ukazuju na prodaju jednog
novorodenog djeteta, na sluaaj kriminala koji tu2ilac u Plavu yea godinama dr2i u
svojoj fioci.

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
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Odgovor na poslaniOko pitanje dala je Zorica Kovaaevie, ministarka rada i
socijalnog staranja, a Kooa Pa y lovie je komentarisao odgovor.

Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja:

1. Poslanica dr LjILjANA DURASKOVIO
Da Ii se vrai inspekcijski nadzor i da Ii su podneeene prekraajne i krivione

prijave protiv koncesionara koji eksploatiau materijal iz korita rijeka Crne Gore?
Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniOko pitanje dao je dr Petar Ivanovie, ministar poljoprivrede

i ruralnog razvoja, a dr Ljiljana Duraakovio je komentarisala odgovor i postavila
dopunsko pitanje: Da li je koncesionar koji eksploatiae pjesak i aljunak dulan da ne
ostavlja rupe-kratere, yea da teren vrati u prvobitno stanje, i da Ii se uz rijeku nalazi
vodno iii poljoprivredno zemljiate, odnosno, da Ii su do kraja odreclene granice
vodnog zemljiata?

dr Petar Ivanovie, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja odgovorio je na
dopunsko pitanje.

2. Poslanik ALMER KALAO
Vaae Ministarstvo je i za 2015. godinu, uputilo javni poziv za davanje auma

na korikenje, na jednu godinu. Da Ii su, nakon zavraenog javnog poziva, u skladu
sa Zakonom i tenderskom dokumentacijom izvreene provjere navoda date od strane
odredenog broja ponudaoa, kako za ovu tako i za prethodne godine; da lije, po vaaoj
ocjeni, dovoljno anga2ovanje nadle2nin inspekcija?

Odgovor tra2i I u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je dr Petar Ivanovio, ministar poljoprivrede

i ruralnog razvoja, a Almer Kalae je komentarisao odgovor.

3. Poslanik VLADISLAV BOJOVIO
Koliko je procentualno uoeade domadh poljoprivrednih proizvoda i vode u

turistiokoj ponudi Crne Gore, u ovoj ljetnjoj sezoni, a koliko je procentualno ifeeeee
poljoprivrednih proizvoda i vode iz uvoza; kako objaanjavate da je, i pored mjera koje
navodno preduzimate i kojima se Yea du2e h yalite, u prvoj polovini ove godine,
konstatovan porast uvoza poljoprivrednih proizvoda za 3,8 miliona eura i pad izvoza
poljoprivrednih proizvoda za 3,1 miliona aura; osim toga, 2elim da ml odgovorite
zbog eega ova Vlada konaOno ne poone da opredjeljuje znaOajnija sredstva za
seosku infrastrukturu, posebno u zapostavljenim ruralnim podruejima na sjeveru, u
kojima postoji ogroman potencijal za razvoj poljoprivrede, kao zvaniOno strateake
privredne grane u Crnoj Gori; posebno me interesuje, da Ii Vaae ministarstvo,
odnosno Vlada, namjerava da zaatiti domaae proizvadaoe mlijeka, imajudi u vidu da
su ukinute kvote na proizvodnju mlijeka u zemljama Evropske unije, zbog oega
mo2emo oeekivati pravu poplavu jeftinog mlijeka iz ovih zemalja koje imaju
neuporedivo veal nivo poljoprivredne proizvodnje i neuporedivo veou podsticajnu
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podreku dr2ave poljoprivrednim proizvodaoima nego et° je to sluoaj kod nas u Crnoj
Con?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniOko pitanje dao je dr Petar IvanoviO, ministar poljoprivrede

i ruralnog razvoja, a Vladislav Bojovie je komentarisao odgovor.

4. Poslanica AZRAJASAVIO
Sta je Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja uradilo po pitanju

realizacije Zakljueaka broj: 03-397, od 13. maja 2010. godine, a koji se odnose na
zamjenu poljoprivrednog zemIjieta sa zasadima vinograda koji je sada u vlasnietvu
13. jul Planta2e ad Podgorica, u vezi sa ranije oduzetim zemllietem za vojne
potrebe od mjeetana SipOanika - Tuzi, Podgorica?

Odgovor tra2I i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniOko pitanje dao je dr Petar IvanoviO, ministar poljoprivrede

i ruralnog razvoja, a Azra Jasavia je komentarisala odgovor.

Potpred§edniku Vlade i ministru vanjskih poslova i evropskih integracija

1. Poslanik PREDRAG BULATOVIO
Tra2im da ml odgovorite koja su sve istraiivanja javnog mnjenja bits na

raspolaganju i bila dostupna Vladi Crne Gore, Vaeem iii nekom drugom ministarstvu
ih vladinim tjelima, a koja se tiou odnosa javnosti prema NATO-u, i to za period od
januara 2014. godine pa do danas. U okviru odgovora oeekujem da obuhvatite
sledeee elemente: broj istra2ivanja, kao i za svako pojedinaeno od njih koja
istra2ivaoka ku6a je radila, na kom uzorku i u kom vremenskom intervalu; Za svako
od istra2ivanja, podatke o izjaenjavanju ispitanika o podreci NATO-u kao i o tome da
Ii odluku treba donjeti na referendumu Ill u Skupetini. U okviru ovog elementa
oeekujem da apostrofirate na koja se istra2ivanja pozivao bivei koordinator
Kaluderovia, saopetavajuoi prole godine podatke da se podreka kreee 42, 43, 46%,
odnosno koje su to istra2ivaOke kuoe prezentirale te podatke. Koliko je iz bud2eta
ukupno izdvojeno za sva ta istra2ivanja, kako pojedinaano tako i ukupno, kao i da
je neka od tih istra2ivanja finansirao bib o ko mimo Vlade; Sta je Vae generalni
zakljueak danas, na osnovu svega toga, kada je javnomnjenska podreka uOlanjenju
u NATO pitanja, te da Ii se od crnogorskih vlasti tra2i, pored zavreetka sudskih
process za organizovani kriminal i korupciju, da otvori nove istra2ne procese za tzv.
visoku korupciju?

Odgovor tre2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniOko pitanje dao je dr Igor Lukeio, potpredeednik Vlade i

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Predrag Bulatovio je
komentarisao odgovor.
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2. Poslanik SLAVEN RADUNOVIO
ZaSto Vlada odugovlaoi sa raskidom bilateralnog sporazuma sa SAD, vezanim

za elan 98. Rimskog statuta, kojim se Crna Gora obavezuje da Medunarodnom
kriviOnom sudu neee isporuCivati ameriCke dr2avljane osumnji6ene za ratne zloCine,
genocid i zlooine protiv Covjeonosti, kada je to jedan od uslova za zatvaranje
Poglavlja 31 i kada nije u skladu ni sa zajedniokim stavom EU o MKS-u niti sa
principima o zakljuOivanju ovakvih bilateralnih sporazuma; da Ii se razmi g lja i o
raskidu drugih sporazuma koji dr2avu Crnu Goru, njeno pravosude i sve gradane
dovode u ponikavajudi polo2aj, posebno nakon afere Hotel Premijer, u kojoj je glavni
akter ameriCki vojnik, koja je bila predmet policijske istrage i o kojoj su izvjeStavali
mediji?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniOko pitanje dao je dr Igor Lukg io, potpredgednik Vlade i

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Slaven Radunovie je
komentarisao odgovor.

Ministru ekonomije:

1. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIO
Kakav je sta y Ministarstva ekonomije, odnostno Vlade Crne Gore, u odnosu

na aktuelizaciju ideje gradnje hidroelektrane Buk - Bijela?
Odgovor tra2i i u pisanojtormi.
Odgovor na poslaniCko pitanje dao je dr Vladimir Kavario, ministar ekonomije,

a mr Aleksandar Damjanovio je komentarisao odgovor.

2. Poslanik ANDRIJA POPOVIO
Kolika je koliCina proizvoda na podrueju Crne Gore koja u sebi sadr2e genetski

modifikovane organizme GMO, da Ii se po gtuje zakonska regulativa koja propisuje
da su trgovci u obavezi da na svakom proizvodu koji u sebi sadr2i GMO, to i istaknu;
da Ii je i koliko je izvrgeno sankcija pa ovom osnovu?

0dgovortrai i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniCko pitanje dao je dr Vladimir Kavario, ministar ekonomije,

a Andrija Popovio je komentarisao odgovor.

3. Poslanik SRDAN MILIO
'Eta je uradeno iz nadle2nosti resornog ministarstva za vraeanje

funkcionisanja i poslovanja Elektroprivrede Crne Gore u legalne tokove; s obzirom
da EPCG ima odlo2ene poreske obaveze koje su samo u 2014. godini poveaane za
gest miliona eura, da Ii je za ovo preduzeoe Vlada Crne Gore donosila bibo koju
odluku u tom pogledu i da Ii je isto u2ivalo ovakve povlastice i u 2015..godini. Da li
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Vlada Crne Gore kao subjekt, koji ima nadzornu i kontrolnu funkciju u ovoj oblasti,
ima saznanje da Ii je i na koji naoin Montenegrobonus, firma koja je u potpunosti u
dr2avnom vlasni§tvu, podmirila obaveze prema EPCG za isporueenu elektriOnu
energiju za potrebe Kombinata aluminijuma Podgorica; takode, potrebno je da ml
dostavite podatke o prihodima bud2eta Crne Gore po osnovu dopune Uredbe o
naeinu obrazovanja maksimalne maloprodajne cijene naftnih derivata za period 31.
05. 2015. godine do 15. 07. 2015. godine; koliko je od ukupnih prihoda prikupljenih
po torn osnovu opredijeljeno za finansiranje a utoputa i reprezentativnog sporta?

Odgovor trak. i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je dr Vladimir KavariO, ministar ekonomije,

a Srdan Mille je komentarisao odgovor.

4. Poslanik SULjO MUSTAFIO
Koje je sve mjere Ministarstvo ekonomije, u saradnji sa drugim dr2avnim

institucijama i lokalnim upravama, preduzelo u cilju stimulisanja potencijalnih
investitora, kao i otklanjanja biznis barijera i smanjivanja administrativnih prepreka
za potencijalne ulagaee u razliaitim privrednim djelatnostima; koliko je uradeno i na
boljoj prezentaciji tih aktivnosti i informisanja potencijalnih ulagaea.

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je dr Vladimir Kavarie, ministar ekonomije,

a Suljo Mustafid je komentarisao odgovor.

dr Vladimir KavariO ministar ekonomije je obavjestio da Oe odgovoriti na dio
pitanja poslanika Genci Nimanbegua koje se odnosi na Ministarstvo ekonomije, a
na preostali dio poslaniekog pitanja dobide odgovor od Ministarstva finansija.

5. Poslanik GENCI NIMANBEGU
Koji je iznos prihoda koji je ostvario bucl2et Crne Gore na osnovu kazni koje su

izreeene od strane Uprave za inspekcijske poslove u 2013, 2014, i po moguanosti
prvoj polovici 2015. godine? Po moguOnosti me interesuje da se ovi podaci
predstave i po sjedi§tu privrednih subjekata i preduzetnika (mjestu prebivali§tva tj.
obavljanja djelatnosti), tj. da Ii je moguee dobiti podatak koliko su pravna lica iz
Ulcinja, Bara itd. uplatila kazni u bucl2et Crne Gore u ovom periodu?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je dr Vladimir Kavario, ministar ekonomije,

a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor.

Ministru finansija:
Pred§edavajudi mr Milutin Simovid je predlo2io, a poslanici prihvatili, da na

poslanieka pitanja ministru finansija odgovara Marina Perovid dr2avna sekretarka.
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1. Poslanik NEVEN GO.SOVIO
Koliko, prema poslednjim raspolo2ivim podacima tog Ministarstva, iznose

kreditna zadu2enja i neizmirene obaveze jedinica lokalne samouprave u Crnoj Gori
posebno za svaku jedinicu lokalne samouprave; kojim jedinicama lokalne
samouprave na predlogu tog Ministarstva je Vlada Crne Gore u 2015. godini dala
prethodnu saglasnost za novo dugoroono zadu2ivanje radi refinansiranja dugova i
neizmirenih obaveza; koje jedinice lokalne samouprave i za koji vremenski period
nijesu izvreile zakonsku obavezu isplate zarada zaposlenima; koje mjere oe
Ministarstvo predlo2iti Vladi, u cilju rjeeavanja posebno izra2enih problema u Opetini
Kolaein: obezbjedenju sredstava za isplatu zarada, refinansiranju dugova i
neizmirenih obaveza opetine i deblokade ra iouna opetine?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dala je Marina Perovie dr2avna sekretarka, a

Neven Goeovio je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Koje mjere Oe
Ministarstvo predlo2iti Vladi u skladu sa zakonom, koje obaveze imate u cilju
rjeeavanja posebno izra2enih problema u Opetini Kolaein, obezbjedenju sredstava
za isplatu zarada, refinansiranje dugova i neizmirenih obaveza opetine i deblokadu
raouna opetine?

Marina Perovie, dr2avna sekretarka odgovorila je na dopunsko pitanje.

Poslanica • Marta 'Seepanovid i poslanici Milan Kne2evia, mr Aleksandar
Damjanovid, Neven GoeoviO, proceduralnu intervenciju po istom osnovu koristili su
poslanici zbog problema sa kojima se suoaavaju zaposleni u Opetini Kolaein.

2. Poslanik JANKO VUOINIC
Koje je mjere preduzela Vlada Crne Gore na suzbijanju i zakonskom

sankcionisanju sve uaestalije pojave neplaaanja poreza i doprinosa za socijalno
osiguranje na zarade zaposlenih od strane velikog broja poslodavaca ukljubujuoi i
dr2avu kao najveaeg poslodavca. Koliki je ukupan dug prema najnovijim podacima
prema Poreskoj upravi na osnovu duga za PDV, poreza na nepokretnosti, poreza na
dobit, koncesije i akcize kao i poreza na liana primanja i doprinosa za sodijalno
osiguranje zaposlenih. Da Ii se taj dug pove Oao ili smanjio u odnosu na isti period
od prole godine i koji su najved du2nici. Da Ii oe i kada Vlada, odnosno njena
nadle2na ministarstva, rijeeiti problem nepla6enih doprinosa za beneficirani radni
sta2 za bivge radnike nekadaenjih pogona 2euezara Nikei6 - A.D. Nikeio bez kojih
oni ne mogu ostvariti njihovo zakonsko pravo za odlazak u starosnu penziju.

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje data je Marina Perovio dr2avna sekretarka, a

Janko Vuoinie je komentarisao odgovor, I postavio dopunsko pitanje: Mislim da
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Ministarstvo finansija mote da uplati 200 hiljada eura za benificirani radni sta2
radnika, da bi radnici mogli ostvariti svoje zakonsko pravo za odlazak u starosnu
penziju?

Marina Perovie, dr2avna sekretarka ministra finansija odgovorila je na
dopunsko pitanje.

3. Posianica SNEZANAJONICA
1) Koliko je sredstava podijeljeno pravnim i fiziOkim licima iz bud2etske

rezerve tokom 2012, 2013, 2014, 2015. godine, za svaki mjesec pojedinaono.
Koliko je fiziokih, a koliko pravnih lica dobilo sredstva iz bucThetske rezerve tokom
2012, 2013, 2014, 2015. godine, za svaki mjesec pojedinaeno, te koliki je ukupni
iznos isplaeen fizinkim, a koliki pravnim licima za navedene godine i mjesece
pojedinaeno? Kakva je struktura dodijeljenih sredstava u smisiu svrhe isplate (npr.
materijalna pomp& pomod za uplatu S- kolarine, pomoo za lijeoenje i dr.) za fiziOka
lica; tra2im da mi dostavite spisak svih pravnih lica sa iznosima dobijenih davanja iz
bud2etske rezerve tokom 2012, 2013, 2014, i 2015. godine; takode tra2im da mi
po navedenim godinama i ukupno dostavite tabelarni pregled 30 pravnih lica koja
su dobila najveoi iznos sredstava iz bud2etske rezerve sa iznosima (naziv pravnog
lica, vlasniCka struktura, svrha dodjele novca iz bud2etske reserve i ukupni dobijeni
iznos za navedenu godinu).

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dala je Marina Perovia dr2avna sekretarka, a

Sne2ana Jonica je komentarisala odgovor.
2) Za koliko je nepokretnosti tj. preciznije objekata u Crnoj Gori izviten

obraeun povreina za posebne djelove objekta (terase i dr.) u skladu sa JUS 2002.
U.C2. 100-2000, a prema dopisu Uprave za nekretnine podruanim jedinicama,
poslatom 31. avgusta 2008. godine o njegovoj primjeni, a koliko po propisu koji je
primjenjivan prije tog propisa. Takode, traiim da ml dostavite tabelarni pregled svih
zahtjeva za ovjeru elaborata za uknji2bu nepokretnosti koje su podnijele geodetske
organizacije od 1. januara 2014. godine do dana postavljanja ovog pitanja sa
podacima o datumu podno‘Senja zahtjeva, nazivu geodetske organizacije koja je
podnijela zahtjev i datumu donoSenja odluke po ovom zahtjevu tj. datumu izvrSenja
ovjere. Takode tra2im da ml dostavite va2edi i prethodni Cijenovnik geodetskih
usluga koji je donijela Vlada Crne Gore.

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dala je Marina PeroviO dr2avna sekretarka, a

Sne2ana Jon ica je komentarisala odgovor.
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4. Poslanik SRDAN PERIC
Da Ii ste u posjedu informacije koliki su prihodi banaka ad platnog prometa

u posljednjih deset godina, te koliki su prihodi, u istom periodu, banke ostvarile pa
osnovu naplate usluga odr2avanja raOuna i kartica; s tim u vezi vas pitam koje je
korake Ministarstvo finansija spremno da preduzme kako bi ovi tro'Skovi makar bili
prilagodeni stanju u na'Soj ekonomiji i ukupnom standardu gradana?

Odgovor na poslaniOko pitanje dala je Marina Perovie, dr2avna sekretarka, a
Srdan Perla je komentarisao odgovor.

5. Poslanik MLADEN BOJANIO
Da Ii Program restrukturiranja preduze6a Melgonija-Primorke DOO Bar,

odobren ad strane Komisije za kontrolu dr2avne pomodi, a na osnovu kojeg je Vlada
Crne Gore donijela Odluku o izdavanju garancija navedenom preduzeou u iznosu ad
4 mil. EUR, sadr2i socijalni program i spisak zaposlenih kompanije Melgonije-
Primorke DOO Bar na koje se odnosi tako definisan socijalni program i 'St() su
Ministarstvo finansija i Vlada Crne Gore uradili povodom nepo'Stovanja obaveze
Melgonije-Primorke DOO Bar da, u skladu sa Zakljuakom Vlade, br: 03-5874, od 08.
jula 2010. godine, dostavi Ministarstvu finansija sve naloge za plaaanje u vezi sa
kreditom za koji je Vlada izdala garancije, i da, nakon uplata, o tome informi'Se
Ministarstvo finansija?

Odgovor tra2- i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniOko pitanje dala je Marina Perovio dr2avna sekretarka, a

Mladen Bojanie je komentarisao odgovor.

6. Poslanik SRDAN MILIC
Da Ii Vlada Crne Gore ima strategiju i plan upravljanja nepokretnostima koje

su u vlasniStvu dr2ave; da Ii postoji popis te imovine i, shodno tome, jedinstvena
baza podataka o evidenciji nepokretnosti koje su u dr2avnom vlasni§tvu; da Ii isto
postoji za jedinice lokalne samouprave i za koje sve konkretne slubajeve je Vlada
Crne Gore dala saglasnost lokalnim samoupravama da mogu otucliti svoju imovinu
ad 2006. godine do dana postavljanja ovog poslaniekog pitanja; koliki su bili prihodi
ad izdavanja dr2avne imovine u zakup ill prodaju od 2006. godine do danas, pa
godinama; da Ii postoji dug pravnih i fiziOkih lica pa tom osnovu i koji su deset
najveeih du2nika sa pripadajueim iznosima duga?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dala je Marina Perovio, dr2avna sekretarka,

a Srdan Milie je komentarisao odgovor.
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7. Poslanik OBRAD GOJKOVIC
Kakve su namjere Vlade kada je u pitanju procedura dono genja Predloga

zakona o dopuni Zakona o eksproprijaciji, jer je oCigledno da taj Predlog zakona rugi
Ustavom zagarantovana prava i nema podr g ku javnosti; da Ii je nadle2no
ministarstvo upoznato sa Deklaracijom o za gtiti privatne svojine, stebenih prava,
slobodnog tr2igta i o praviOnom sudenju i otporu pravnom nasilju, koje su donijele
NVO podr2ane iz svih primorskih gradova, i kakav je sta y Vlade kada je ova
deklaracija u pitanju?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniako pitanje dala je Marina Perovio dr2avna sekretarka, a

Obrad Gojkovie je komentarisao odgovor.

8. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIC
'Sta ste kao Ministarstvo preduzeli da prvostepeni organ koji je pod vagom

ingerencijom, Komisija za restituciju, postupi po rje genju drugostepenog organa u
sluaaju vezanom za zemlji gte na kojem treba da se izgradi Akva park u Ulcinju; zagto
Ministarstvo finansija toleri ge da Komisija u ovom sluOaju, odugovlaCenjem i
opstrukcijom kr-el sve rokove predvidene zakonom, kako i ignori ge pravosna2ne
presude sudova Grne Gore?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dala je Marina Perovie dr2avna sekretarka, a

mr Dritan Abazovio je komentarisao odgovor.

Ministru unutrathjih poslova:

1. Poslanik PREDRAG BULATOVIC
Otkad ste Vi izabrani za ministra unutra g njih poslova, a Slavko Stojanovio prvo

za V.D. a potom i za direktora Uprave policije, koliko je bib o ubistava u Crnoj Gori, a od
toga broja koliko ih je nerasvijetljenih i koja su to; u okviru odgovora, molim Vas ako
je moguee da odgovonte koja su ubistva sa elementima kriminalno-mafijagkog
obrabuna, kao i koliko je bib o napada i poku gaja ubistava koja su nerasvijetljena, ne
samo na pripadnike podzemlja ve6 i na ugledne Clanove dru gtva kao to su sportisti,
profesori i sl. navedite sve te sluCajeve? U okviru pitanja oOekujem i Va g u ocjenu o
bezbjednosnoj situaciji na osnovu tog a posebno Hone sigurnosti gradana, kao i da
je u Upravi policije bib o smjena zbog neefikasnosti u rjegavanju ovih sluoajeva i da
posebno date ocjenu da Ii direktor Uprave policije ima odgovornosti s tim u vezi,
odnosno da Ii u2iva Va g u punu i bezrezervnu podrgku i dalje. U vezi ovog pitanja
nezaobilazno je da postoji jasan stay Komisije za praoenje istoga napada na novinare
da direktor UP i V.d . direktora ANB treba sm jeniti zbog opstrukcije u radu ove
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Komisije, i s tim u vezi i pitanje za gto iz Va geg resora postoji opstrukcija prema ovoj
komisiji I gta ste preduzeli da to sprijeOite.

Odgovor tra2ii u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je mr Ra gko Konjevie, ministar unutragnjih

poslova, a Predrag Bulatovie je komentarisao odgovor.

2. Poslanik mr DANKO 8ARANCIO
Koliko je lica u periodu od 2009. godine, do dana postavljanja ovog poslaniekog

pitanja, po godinama, imigriralo u Crnu Goru, koliko je lica legalno u g lo u Crnu Goru
i zatra2ilo azil, koliko je pozitivno rije .genih zahtjeva po tom osnovu, koliko je bibo
ilegalnih prelazaka granice, koliko je bib o tzv. tranzitnih imigranata, i iz kojih dr2ava
dolaze, da Ii neka od tih lica predstavljaju opasnost za bezbjednost Crne Gore, da
je i u koliko sluaajeva protiv njih pokrenut prekrgajni IF krivioni postupak i za koja
prekrgajna, odnosno kriviona djela?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniCko pita nje dao je mr Ra g ko Konjevie, ministar unutragnjih

poslova, a mr Danko earanOid je komentarisao odgovor.

3. Poslanik SLAVEN RADUNOVIO
Koje mjere preduzima Policija, kao i Vlada uopgte, i kakvi su rezultati u borbi

protiv organizovanih kriminalnih grupa koje se bave zelena genjem, sa naglaskom
na sve sna2nije aktivnosti ovih grupa prema maloljetniOkoj populaciji, ispred gkola i
kladionica?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je mr Ra gko Konjevie, ministar unutragnjih

poslova, a Slaven Radunovie je komentarisao odgovor.

Ministru odr -iivog razvoja i turizma:

1. Poslanica dr JELISAVA KALEZIO
U vezi sa najnovijim varijantama polo2aja, koridora i profila Jadransko-jonske

magistrale iii autoputa, molim da odgovorite koje mjere oe preduzeti Ministarstvo
odr2ivog razvoja i turizma da se novi prostorno-investicioni koncepti i rje genja u
susjednim dr2avama usklade sa PPCG. Pravovremenim djelovanjem mogu da se
sprijeae veliki tro gkovi u zauzimanju prostora, eksproprijaciji i dr. vezano za sadagnji
koncept i pretpostavljenu lokaciju ukr gtanja dva autoputa u gradskoj zoni Podgorice.

Odgovor tra21 i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanioko pitanje dao je Branimir Gvozdenovia, ministar odr2ivog

razvoja i turizma, a dr Jelisava Kalezio je komentarisala odgovor.
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2. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIa
Sta Vlada Crne Gore radi na stvaranju uslova za punu valorizaciju regionalnog

vodovoda, kao jedne od najveaih investicija u Crnoj Gori, koji danas radi na nivou od
15 posto projektova nog kapaciteta?

Odgovor tra2ii u pisanoj formi.
Odgovor na poslanioko pita nje dao je Bra nimir Gvozdenovie, ministar odr2ivog

razvoja i turizma, a mr Aleksandar Da mjanovi6 je komentarisao odgovor.

3. Poslanik EMILO LABUDOVIO
Da li 'Sta Vlada Crne Gore namjerava da preduzme kao prvu i najhitniju mjeru

uklanjanja i sanacije opasnih i pa ljudsko zdravlje smrtonosnih hemikalija koje se
nalaze u biNiSoj Fabrici celuloze u Beranama, a koje su potpuno tehnoloS"ki i fizioki
neobezbijedene?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanioko pitanje dao je Branimir Gvozdenovie, ministar odrZivog

razvoja i turizma, a Emilo Labudovio je komentarisao odgovor. Poslanik Emilo
Labudovie koristio je proceduralnu intervenciju radi poja§njenja stavova.

4. Poslanik MLADEN BOJANIC-
U kojoj je fazi realizacija izgradnje Ski centra KolaSin 1600, s obzirom na

oinjenicu da su Kapitalnim bud2etima za 2014. i 2015. godinu opredijeljena
znaoajna sredstva za ovaj projekat, a koji se ve6 najavljuje kao izuzetno zna6ajan za
unapredenje turistiake ponude i razvoj sjevera Crne Gore?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniako pitanje dao je Branimir GvozdenoviO, ministar odrZivog

razvoja i turizma, a Mladen Bojanie je komentarisao odgovor.

5. Poslanica LjERKA DRAGICEVIC
Za .Sto se ne poStuje Ugovor o korikenju morskog dobra u zahvatu luke Budva,

od 14. 02. 2002. godine u Cijem alanu 2. pod taOkom II sta y dva, stoji: "Planom
korikenja gradske luke-marine neophodno je obezbijediti za potrebe lokalnog
stanovniStva odreiclen broj komunalnih vezova za male plovne objekte-barke koji 6e
se koristiti pod povoljnim uslovima?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniOko pita nje dao je Branimir Gvozdenovie, ministar odrZivog

razvoja i turizma, a Ljerka DragiOevio je komentarisala odgovor i postavila dopunsko
pitanje: Da Ii su sa baZdiranja od prole godine stigli mjeraOi buke u primorske
gradove u ovoj godini?
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6. Poslanik OBRAD GOJKOVIO
Da Ii de Vlada prihvatiti amandmanske izmjene Predloga zakona o morskom

dobru koje se tidu svojinskih odnosa, statusa privatne imovine, povedanja uloge
lokalnih i dr2avne Skupetine, jer je oeigledno da ne postoji podreka javnosti za
ovakav Predlog zakona o morskom dobru jer on, izmedu ostalog, krei Ustavom
zagarantovana prava; da lie Vlada upoznata sa Deklaracijom o zaetiti privatne
svojine, Stedenih prava, Slobodnog tr2ieta i o Pravidnom sudenju i otporu pravnom
nasilju, koje su donijele NVO podr2ane iz svih primorskih gradova, i kakav je stay
Vlade kada je ova deklaracija u pitanju?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaninko pitanje dao je Branimir Gvozdenovie, ministar odr2ivog

razvoja i turizma, a Obrad Gojkovid je komentarisao odgovor.

7. Poslanik dr RADOSAV NISAVIO
1)Da Ii je realizovan projekat Agencije za zaetitu 2ivotne sredine za izgradnju

pet stanica za registraciju i pradenje koncentracije polena u vazduhu, tzv. klopki za
polen, i ako nije, u kojoj je fazi njegova realizacija i u kojim gradovima je projekat
realizovan?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanidko pitanje dao je Branimir Gvozdenovid, ministar odr2ivog

razvoja i turizma, a dr Radovan Nieavid je komentarisao odgovor.
2) Koliko je ad planiranih sredstava iz Kapitalnog bud2eta za 2015. godinu

realizovano za projekte na sjeveru Crne Gore ad 30. juna tekude godine, koji je to
procenat realizacije i koji su projekti do sada zavreeni?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je Branimir Gvozdenovid, ministar odr2ivog

razvoja i turizma, a dr Radovan Nieavio je komentarisao odgovor.

S. Poslanik VLADISLAV BOJOVIO
Zbog dega Vlada \led godinama izbjegava da preduzme neophodne mjere u

cilju zaetite i sanacije potpuno zapuetenog i oronulog mosta na Durdevida Tan, koji
predstavlja jedinstvenu arhitektonsku cjelinu i jedan je od najvrijednijih simbola
Crne Gore, i koji sa kanjonom rijeke Tare predstavlja jedan od najatraktivnijih
turistiakih resursa koje Crna Gora kao dr2ava ima; s tim u vezi, interesuje me kada
je poslednji put izvreen pregled stanja u kom se nalazi ovaj most, shodno va2edim
propisima; osim toga, tra2im da ml odgovorite koliko je Javno preduzede za
nacionalne parkove Crne Gore, odnosno dr2ava, ukupno ubrala prihoda ad razliditih
taksi i drugih da2bina, jednom rijeaju, od turistroke valorizacije kanjona rijeke Tare i
mosta na Durdevida Tan, po svim osnovama, u proeloj 2014. godini i tekudoj 2015.
godini zakljuono sa 20. julom, a koliko je novca ad strane dr2av.e, u istom periodu,
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ulo2eno na ovom lokalitetu, poOev od izgradnje infrastrukture, pa sve do za§tite
2ivotne sredine; i na kraju vaZno je da saoOtite, kakve konkretne koristi ima op§tina
Pljevlja od toga'Sto znaaajan dio teritorije Nacionalnog parka Durmitor pripada ovoj
op‘Stini?

Odgovor tra2I i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je Branimir Gvozdenovie, ministar odr2ivog

razvoja i turizma, a Vladislav Bojovio je komentarisao odgovor.

9. Poslanik mr DANKO SARANCIO
Zbog Oega se do dana postavljanja ovog poslaniakog pitanja nije zapoOelo sa

realizacijom obaveze predvidene Zakonom o bud2etu za 2014. godine i Zakonom o
bucl2etu za 2015. godinu, a koja se odnosi na finansiranje zavrenih radova na
rekonstrukciju Doma kulture u Pljevljima u iznosu od 650.000 eura?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanioko pitanje dao je Branimir Gvozdenovid, ministar odr2ivog

razvoja i turizma, a mr Danko Saranoio je komentarisao odgovor.

Ministru saobradaja i pomorstva:

Poslanica Jelisava Kalezid intervenisala je proceduralno saop§tavajuoi da je
odgovor na dopunsko poslanieko pitanje dobila u ponedeljak dva sata po§to je
predala novo dopunsko pitanje za ovu Sednicu.

Ivan Brajovio minister saobraaaja i pomorstva je obavijestio da se u potpunosti
slaZe sa poslanicom i da je odgovor u ovom sluoaju dostavljen u predvidenom
vremenu.

1. Poslanica AZRA JASAVIC
Koje konkretne mjere kao ministar saobraaaja mo2ete preduzeti kako bi se

saobraCaj mogao nesmetano odvijati na relaciji Cetinje-Cuce, kao i da okolne
mjesne zajednice Tre§njevo, Dubovik, Cekliai i dio Cava prema Resni ne bi bile
potpuno odsjeaene od Cetinja; ovo je razloga to gradani sada moraju pje'Saaiti i pa
30 km radi kupovine ljekova i plabanja raouna.

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniako pitanje dao je Ivan Brajovia, ministar saobradaja i

pomorstva, a Azra Jasavi6 je komentarisala odgovor.

2. Poslanik dr NOVICA STANIO
1) Da H Ministarstvo saobradaja ima u planu da na neki naein,

rekonstrukcijom iii zaobilaznicom, rije§i neregularne uslove za odvijanje saobraaaja
na putu Risan-2abljak kod Savnika u mjestu zvanom Tunjemir?
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Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanioko pitanje dao je Ivan Brajovie, ministar saobradaja i

pomorstva, a dr Novica Stani6 je komentarisao odgovor.
2) Da Ii Ministarstvo saobraCaja planira da prije turistiake sezone, i ne samo

u toku sezone, obezbijedi elektriOnu rasvjetu u tunelima na svim saobraaajnicama
u Crnoj Gori?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je Ivan Brajovie, ministar saobraaaja i

pomorstva, a dr Novica Stanie je komentarisao odgovor.

3. Poslanik VELIZAR KALUDEROVIC
Kada Ce pooeti i kada je planiran zavrtetak radova na rekonstrukciji dionice

magistralnog puta Podgorica-Petrovac kojom bi se i dio magistrale od skretanja za
Aerodrom Podgorica do raskrsnice sa kru2nim tokom saobraaaja u Mojanoviaima-
Zeta u du2ini ad 2.4 km spojila dva novoizgradena bulevara na trasi Jadranske
magistrale-Beograd-Crnogorsko primorje; u vezi sa prethodnim pitam da lije za ovaj
investicioni projekat uraden glavni projekat, da Ii su rije'Seni svi imovinsko-pravni
odnosi na trasi puta, kada se planira raspisivanje javnog tendera za izbor
najpovoljnijeg izvoclaea radova i kolika je ukupna vrijednost realizovanja ovog
investicionog projekta?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniCko pitanje dao je Ivan Brajovie, ministar saobradaja i

pomorstva, a Velizar Kaluderovio je komentarisao odgovor.

4. Poslanik GORAN TUPONjA
Da Ii, i S"to namjeravate preduzeti na crnogorskom dijelu Jadranske

magistrale, od Debelog Brijega do Ade na Bojani kako bi ovaj putni pravac svojim
kapacitetom kvalitetno odgovorio naraslim saobraoajnim potrebama?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je Ivan BrajoviO, ministar saobraaaja i

pomorstva, a Goran Tuponja je komentarisao odgovor.

* * *

Sednica je prekinuta u 19 sati i 20 minuta , a nastavljena 27. jula u 10 sati i
5 minuta.

Predaedavajuei Suljo Mustafie je podSetio da se nastavlja sa pitanjem koje je
za ovu Sednicu postavljeno mr Predragu BoS"kovidu ministru prosvjete.
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Ministru prosvjete:

1. Poslanica dr BRANKA BOSNjAK
Sta bete da uradite da sprijeeite degradiranje Gimnazije Slobodan Skerovie,

koje je nekada va2ila za elitnu
Odgovor trail i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanioko pitanje dao je mr Pred rag BoSkovie, ministar prosvjete,

a dr Branka BoSnjak je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: Da li je
zakonski mogke da neko ko ponavlja razred sa 5 ili 6 jedinica vanredno zavrei za
deset dana?

mr Predrag Bo§kovio ministar prosvjete odgovorio je na pitanje.

2. Poslanik RESAD SIJARIC
ZaSto Ministarstvo prosvjete Skolama ne isplaCuje materijalne troSkove u

skladu sa Pravilnikom o normativima i standardima za sticanje sredstava iz javnih
prihoda za ustanove koje realizuju javno va2e6e obrazovne programe?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je mr Predrag Boakovie, ministar prosvjete,

a Read Sijario je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: ZaSto je
Ministarstvo prosvjete smanjilo iznos sredstava za nabavku ogrijevnog drveta za
Skala na sjeveru Crne Gore sa 40 eura po metru kubnom na 27 eura po metru
kubnom?

mr Predrag BoSkoviC ministar prosvjete odgovorio je na pitanje.

Ministru kulture:

1. Poslanik NEVEN GOSOVIC
Koji razlozi su opredijelili Ministarstvo kulture, da Skupatini Glavnog grada

Podgorica da saglasnost na Predlog programa podizanja spomen-obilje2ja -
Spomenik Vojvodi Marku Petroviou, na centralnom trgu Glavnog grada, ako se ima
u vidu nesporna einjenica da je Vojvoda Mirko Petrovi6 rukovodio crnogorskom
vojskom i prilikom dogaclaja u istoriji poznatom kao Druga pohara Ku6a, kada su
poeinjeni stravieni zlooini oak i prema nejaei, 2enama i djeci u Kudrna; da lije, i ako
jeste kojeg datuma je, Ministarstvu kulture, od strane gradonaeelnika Glavnog grada
Podgorica, dostavljen Predlog odluke o podizanju Spomenika Velikom vojvodi Mirku
Petrovidu, broj 01-033/15-421/1 od 10. 07. 2015. godine, te da Ii je Ministarstvo
razmatralo Predlog naznaeene odluke i da Ii je, s tim u vezi, donijelo odgovarajuoi
akt u smislu elana 17 Zakona o spomen-obilje2jima?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
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Odgovor na poslanioko pitanje dao je Pavle Goranovie, ministar kulture, a
Neven GoSovio je komentarisao odgovor.

2. Poslanica LjERKA DRAGIOEVIO
to je sa Reljefom Crne Gore?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniako pitanje dao je Pavle Goranovid, ministar kulture, a

Ljerka Dragiaevie je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: to Oe
ministarstvo i Vi osobno, gospodine ministre, poduzeti da bi se zaStitili spomenici
kulture, kao to su Stani grad Budva sa svojom Gradskom lukom, a od devastacije i
umiranja luke, te'SW Oe se poduzeti da se bedemi Starog grada zaStite od buke?

3. Poslanik SULjO MUSTAFI6
Sta Ministarstvo kulture, u saradnji sa drugim odgovornim institucijama,

namjerava preduzeti u cilju boljeg iskoriStavanja kulturno-istoriskih potencijala
Starog grads Bars i Starog Bars, uopSte; koje mjere Oe se preduzeti u cilju obnove
pojedinih objekata u Starom gradu i u starobarskoj Oareiji kao neposredne kontakt
zone uz zidine Starog grads, da Ii se planiraju joS neka arheoloSka istraiivanja i Sta
Oe se uraditi na planu sanacije i zaStite pojedinih lokaliteta i ambijentalnih
vrijednosti?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniako pitanje dao je Pavle Goranovie, ministar kulture, a

Suljo Mustafie je komentarisao odgovor.

Ministru zdravlja:

1. Poslanica dr JELISAVA KALEZIO
Tokom juna ove godine dogodila se infekcija u Centru za kardiohirurgiju

KCCG. inficirano je vise pacijenata hospitalizovanih na torn odjeljenju. Mourn da ml
odgovorite: a) ko je bio uzroonik lb uzroanici infekcije, koliko je ukupno pacijenata
oboljelo i da Ii je bib o 2ivotno ugrolenih pacijenata; b) Sta je uprava KCCG preduzela
u nalaZenju uzroka i otklanjanju posledica ove infekcije; c) na koji naain je
crnogorska javnost obavijeStena o ovoj infekciji?

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanieko pitanje dao je dr Budimir S' egrt, ministar zdravlja, a dr

Jelisava Kalezie je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: a) KoIiko je
ukupno pacijenata u Centru za kardiohirurgiju bib o obuhvadeno infekcijama
toksinom Cl. Dificile i Pseudomnas spp., tokom maja, juna i jula; b) mourn uvid u
izvjeStaj Instituta za javno zdravlje o pooetku, broju inficiranih i trajanju infekcije
tokom juna i jula t.g. u Centru za kardiohirurgiju KCCG; c) koliko je umrlo pacijenata

.z
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koji su bill inficirani tokom postoperativnog perioda; d) na koji naCin je javnost
obavijeetena o ovoj infekciji?

dr Budimir 8egrt minister zdravlja odgovorio je na pitanje.
dr Jelisava Kalezi6 intervenisala je proceduralno obavjeetavajuoi da je dobila

od gospodina dr Budimira ‘Begrta ministra zdravlja negativan odgovor na zahtjev da
joj se dostave odgovori na dopunska poslaniCka pitanja upuCena njegovom
prethodniku.

Ministru odbrane:

1. Poslanica dr BRANKA B08NjAK
Koliko je stambenih jedinica u vlasnietvu Ministarstva odbrane nakon

nezavisnosti Crne Gore prodato biveim korisnicima koji su drZavljani Srbije i
pripadnici Vojske Srbije, na osnovu kojeg akta i pa kojoj cijeni.

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
Odgovor na poslaniCko pitanje dala je dr Milica Pejanovio Burial& ministarka

odbrane, a dr Branka Boenjak je komentarisala odgovor

* * *

Sednica je zavreena 27. jula u 11 sati i 55 minute.

Prekucani fonografski zapis sa Sednice eine sastavni dio ovog zapisnika.

Broj 00-61/15-11/1
Podgorica, 27. jul 2015.godine

SKUP8TINA CRNE GORE 25. SALIVA
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